

# Tekniska Protokoll nr 2 2017

Skypemöte 2017-03-20

Närvarande: Monica Westin (protokoll)  
Thomas Nilefalk  
Henrik Frisk

Frånvarande: Per-Olof Larsson

## 1. **Mötets öppnande**

Thomas öppnade mötet.

## 2. **Kommittéuppstart**

Vi diskuterade den fortsatta arbetet med uppstarten av kommittén

## 3. **Uppdatering av reglementet**

Vi gick igenom den kommande uppdateringen av tävlingsreglementet (TR 2017.1). Bestämde att Monica går igenom den uppdatering som Gunnar S gjort med de förändringar som FS tidigare tagit beslut om. Beslutsunderlag ska skrivas för övriga ändringar.

## 4. **Förändringar tävlingssystem BRR**

Thomas har satt ihop en skiss över hur en eventuell förändring av tävlingssystem BRR kan se ut. Vi förde en dialog om förslaget och var överens om att förslaget är bra. Vi bestämde att skicka ut skissen på remiss i en första omgång till ett antal personer.

## 5. **Planerade möten**

Nästa ordinarie möte är planerad till den 10 april 2017 kl 20.30 på Discord. De av oss som ska delta på Förbundsmötet kommer att träffas i samband med det.